
PROTOKOL Nr 43
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczeristwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,
ktore odbylo si~ w dniu 20 pazdzlernika 2010 roku
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o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Jacek Orych. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
Dr I do protokolu; nieobecni: K. Kedzierski) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Zielen i utrzymanie czystosci w miescie oraz przygotowanie do okresu zimowego.

Spotkanie z Dyrektorem Zakladu Uslug Komunalnych.
5. Przyjecie stanowiska Komisji w sprawie budowy boiska ze sztuczna nawierzchnia

w ramach programu "Moje Boisko Orlik 2012".
6. Przyjecie przez Komisje propozycji do budzetu na rok 20 II.
7. Sprawy rozne.
8. Zakoriczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porz!!dku obrad.

Przewodniczacy Komisji Jacek Orych zaproponowal zmiany w porzadku obrad m. in.
Zamiana pkt. 6 z pkt. 4. W pierwszej kolejnosci realizowany byl pkt. 5 nastepnie pkt. 4 i na
koncu pkt. 6.

Nastepnie przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie zmiany w porzadku obrad.

Glosowanie:
za zmiana porzadku obrad - 10
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 10 radnych; nieobecni radni w chwili glosowania E. Brzozowska,
K. Kedzierski),

Pkt 5. Przyjecie stanowiska KomisH w sprawie budowy boiska ze sztuczn!! nawierzchni!!
w ramach programu "Moje Boisko Orlik 2012".

Przewodniczacy Komisji przedstawil opinie Komisji na temat budowy boiska ze sztuczna
nawierzchnia w ramach programu "Moje Boisko Orlik 2012" (opinia stanowi zalacznik
nr 2 do protokolu).

Przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia przedstawionej opinii.
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Glosowanie:
za przyjeciem opinii - 10
przeciw- 0
wstrzymalo silt - 0
(w glosowaniu bralo udzial 10 radnych; nieobecni radni w chwili glosowania E. Brzozowska,
K. Kedzierski).

Pkt. 6. przy;ecie przez Romis;\? propozvcji do budzetu na rok 2011.

Przewodniczacy przedstawil propozycje zmian w projekcie budzetu na 2011 rok
przygotowany przez Komisje.

I. ograniczenie w budzecie miasta Marki wydatkow na budowe tzw. progow
zwalniajacych, Wniosek dot. pkt. I zlozyl Radny Bogdan Trzemecki.

2. przygotowanie i wdrozenie programu zagospodarowania i rewitalizacji parku
miejskiego w wysokosci 200 tys. zl.

3. zabezpieczenie srodkow finansowych na kompleksowa akcje szczepien dla
mieszkancow miasta Marki powyzej 65 roku zycia w wysokosci 20 tys. zl.

4. zakup wraz z przeszkoleniem defibrylatora dla hali widowiskowo-sportowej przy
Szkole Podstawowej nr 4 w Markach. Docelowo wartosc zakupu wraz z
przeszkoleniem defibrylatorow dla wszystkich placowek oswiatowych oraz
wybranych obiektow uzytecznosci publicznej to kwota okolo 20 tys. zl.

Przewodniczacy zarzadzil glosowanie nad pkt. I wniosku 0 wpisanie propozycji do budzetu
na 2011 rok.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii - 7
przeciw-2
wstrzymalo silt - 0
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych; I radny nie bral udzialu w glosowaniu).

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Jacek Orych zarzadzil glosowanie nad przyjeciern
pozostalych zmian do budzetu na 20 II rok

Glosowanie:
za przyjeciem opinii - 9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych; I radny nie bral udzialu w glosowaniu),

Pkt. 4. Zielen i utrzymanie czystosci w miescie oraz przygotowanie do okresu zimowego.
Spotkanie z Dyrektorem Zakladu Uslug Komunalnych.

Przewodniczacy Jacek Orych zapytal Burmistrza, czy w Markach byla przeprowadzona
inwentaryzacja rowow melioracyjnych od ostatnich podtopien.

Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk poinformowal, iz od ostatnich podtopien minal zbyt
krotki okres czasu i wszystkie rowy nie byly inwentaryzowane.
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W dalszej czesci Radny Boguslaw Dabkowski zaproponowal, aby zajac sie odtworzeniem
rowu melioracyjnego biegnacego wzdluz ul. Pilsudskiego vis a vis Urzedu Miasta Marki,
kt6ry w tej chwili jest zasypany - po to by w pozniejszym czasie nic nie zagrazalo budynkom
uzytecznosci publicznej kt6re znajduja sie w jego bliskim polozeniu, W znacznym stopniu
chodzi tu 0 sezonowe podtopienia.

Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk poinformowal, ze teren ten bedzie obejmowal
ogolnodostepny park, a co z tym sie wiaze bedzie przeprowadzone odwodnienie tego terenu.

Radny Jan Orlowski zapytal, czy jest planowane odwodnienie terenu tzw. kamienic.

Dyrektor Henryk Szczurowski poinformowal, ze w tym momencie mozliwe jest tylko
prowadzenie dzialan doraznych zwiazanych z wypompowywaniem wody z terenu tzw.
kamienicach, co w rezultacie na dluzszy okres czasu nie przynosi korzysci poniewaz woda
naplywa ponownie.

Radny Boguslaw Dabkowski przypomnial, iz jedynym rozwiazaniem tej sytuacji jest
odwodnienie, co w tym czasie jest nie do zrealizowania.

Radny Jan Orlowski zadal pytanie czy Zaklad Uslug Komunalnych w Markach dostaje
z Urzedu Miasta Marki pieniadze za wykonanie dodatkowych zadan.

Udzielajac odpowiedzi Dyrektor Henryk Szczurowski podkreslil, ze wszystkie pieniadze
kt6rymi dysponuje Zaklad Uslug Komunalnych stanowia wylacznie dotacja z Urzedu Miasta.

Nastepnie przewodniczacy Jacek Orych poruszyl sprawe kontroli stanu technicznego
istniejacych w Markach placow zabaw. Jednoczesnie Przewodniczacy Jacek Orych
poinformowal, ze jakis czas temu zglaszal niebezpieczne wystajace elementy na placu zabaw
przy ul. Wsp6lnej w Markach, kt6re do tej pory nie zostaly zabezpieczone. Zaproponowal
zwiekszenie czestotliwosci tych kontroli.

Dyrektor Henryk Szczurowski potwierdzil, iz takie kontrole prowadzone sit srednio co trzy
miesiace, W swojej odpowiedzi Dyrektor Henryk Szczurowski podkreslil rowniez, ze nie
unikniony jest fakt, iz ten okres przeprowadzanych kontroli ulegnie zmianie. Poinformowal
rowniez, ze gdy te place zabaw powstawaly nikt nie przewidzial ich dewastacji w tak kr6tkim
okresie czasu.

Radny Boguslaw Dabkowski wystapil z zapytaniem, czy Komisja moglaby wystapic
z wnioskiem 0 udostepnienie mieszkancorn czesci terenu Marcovi u zbiegu ul. Brzozowej
i Stawowej. Plany Radnego zwiazane byly z organizacja na tym terenie parku miejskiego.

Radni nie podjeli dyskusji w tym temacie.

Pkt 7. Sprawy r6:i:ne.

Nie zgloszono zadnych spraw.
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Pkt 8. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1530 Przewodniczacy Jacek Orych zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia, Opieki
Spolecznej, Bezpieczenstwa Pub1icznego i Ochrony Srodowiska.

Protokolowala
Anna Broma prAewod. z~cy Komisji
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